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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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Příspěvek do 1. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 14.01.2015  
 
Zápis z komise dopravy 12. 01. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis z komise dopravy 12. 01. 2015  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Vlasta Indrová 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi je předložen k projednání zápis z jednání komise dopravy dne 12. 01. 2015. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 12. 01. 2015 a schvaluje  
body č......   dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 14. 01. 2015 (OI) 
  

 
 
 



Zápis 
z jednání komise dopravy, konaného dne 12.1.2015 ve velké zasedací místnosti 
MěÚ Kuřim. 
 
od 17,30 hod. na společném jednání s komisí stavební 
od 18,45 hod. na samostatném jednání komise dopravy 
 
                                                                                     
Přítomni:  
Členové: Ing. Pančík, Mgr. Politzer, p. Múčková, Ing. Vrabec, p. Kupčík, p. Pazourek, p. 
Štěpánek, Ing. Krčma, p. Kubíček, p. Nováček, Mgr. Vítek, Ing. Kotek, Němečková, tajemník 
Ing. Indrová 
Hosté: Mgr. Ing. Sukalovský, p. Bartoš, PaedDr. Holman 
 
Program jednání: 
 

1) Prezentace Návrhu investičních akcí pro rozpočet roku 2015 
Prezentace prvního bodu jednání komise proběhla za společného jednání komise dopravy a 
komise stavební. Návrh investičních akcí prezentoval místostarosta PaedDr. Holman. 
K návrhu proběhla diskuze. 
Bez přijatého usnesení komise dopravy. 
 
 
Komise dopravy od 18,45 hod. jednala na samostatném zasedání. 
 
Předseda komise předložil návrh programu, který komise schválila. 
 
2)  Žádost o úpravu JŘ linky IDS N 91- (zajištění  víkendového spoje ze zastávky Kuřim, Díly 
pod Sv. Jánem, umožňujícího  příjezd do Brna - Bohunic před 6.30 hod.)   
 
2.1 Komise dopravy doporučuje požádat žadatelku o spolupráci při zjištění dalších zájemců o 
požadovaný spoj, což by zjednodušilo projednání tohoto spoje. 
         Hlasováno: 13 pro 
         Návrh byl přijat. 
 
2.2 Komise doporučuje vyžádat u společnosti KORDIS JMK vytipování vhodného 
víkendového spoje pro přesun časové polohy spoje tak, aby měl příjezd před 6,00 hod. ranní 
do zastávky Brno, hl. nádraží. 
         Hlasováno: 13 pro 
         Návrh byl přijat.  
 
3) Napojení pozemku p.č. 3048, k.ú. Kuřim – dokumentace pro územní rozhodnutí, záměr 
Slévárny Kuřim 
 
3.1 Komise dopravy doporučuje RM souhlasit s realizací předloženého záměru. 
         Hlasováno: 13 pro  
         Návrh byl přijat. 
 
3.2 Komise dopravy doporučuje RM jednat s vlastníkem pozemku o možnosti zachování 
územní rezervy pro komunikaci spojující ul. K AMP s rozvojovou zónou Záhoří. 
          
         Hlasováno: 13 pro 
         Návrh byl přijat. 
 



 
4) Dopravní situace ul. Zborovská – nám. Osvobození – předkl. Mgr. Vítek 
Komise dopravy doporučuje při výjezdu z jednosměrné komunikace na Nám.Osvobození do 
ul. Zborovská umístit dopravní značku „stůj, dej přednost v jízdě“. 
        Hlasováno: 12 pro,1 se zdržel 
        Návrh byl přijat. 
 
5) PD parkoviště ul. Popkova ve variantách - předkl. p. Holman 
V 19,50 hod. z jednání odešla Mgr. Němečková. 
 
Komise dopravy doporučuje realizovat parkoviště na ul. Popkova dle varianty „průjezd pod 
tunýlkem městské knihovny“.   
        Hlasováno: 10 pro, 2 se zdrželi 
        Návrh byl přijat. 
Odůvodnění:  
Varianta „průjezd“ je bezpečnější - eliminuje couvání vozidel do ul. Popkova, couvání do 
obratiště s předpokládaným větším pohybem mládeže a unifikuje dopravní řešení.  
V předložené tabulce počtu parkovacích míst nebyl správně zvážen počet parkovacích míst 
pro parkování volné ve variantě „průjezdná“, pro var.C řádek 5 C lze předpokládat navýšení 
o 2 parkovací místa. 
 
6) Železniční vlečka do areálu TOS - předkl. Ing. Kotek 
Ing. Kotek informoval komisi dopravy o zrušení vlečky. K bodu proběhla diskuze. 
Bez přijatého usnesení.  
 
 
Zapsala: Indrová 
Jednání komise bylo ukončeno ve 20,25 hod. 
Podpisy zúčastněných.  
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